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Ronnebyortens ÄSKO   Protokoll fört vid styrelsemöte 
      i Gammelstorp 2018-01-04. 
 
Närvarande: Bengt Viktorsson, Lars Engdahl, Per Bertland, Bertil Enarsson, 
Mathias Jäghagen, Sven Holgersson, Tomas Hansson, Ronny Jönsson och Markus Svensson. 
Frånvarande: 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 
§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Mathias Jäghagen. 
 
§ 3  Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Föregående protokoll från den 5/12 lästes upp och godkändes. 
 
§ 5  Jakten på älg och kronvilt 
 a) Älgjakten är nu avslutad och årets kvot är uppfylld. Vi har en felskjutning 
  rapporterad, en pinntjur som togs för ett hondjur.  
  Totalt har sju (7) tjurar, sex (6) hondjur och tretton (13) kalvar skjutits. Planen 
  var att fälla sex (6) tjurar, sju (7) hondjur och tretton (13) kalvar. 
 b) Kronviltjakten går för tillfället mindre bra än tidigare under säsongen. Hittills 
  har det fällts fem (5) hjortar varav tre (3) spetsar, en (1) hind och tre (3) kalvar. 
 
  Från och med 1 januari 2018 är det fri skyddsjakt på kronkalv vid växande 
  gröda och skogsplanteringar. Tiden då skyddsjakt är tillåten är från 1 juli till 15 
  april och gäller hela landet, utom Skåne och Gotland. Beslutet är fattat av 
  regeringen och något särskilt beslut från Länsstyrelsen krävs inte, utan 
  skyddsjakten kan ske på eget initiativ. Samma regler gäller för dovkalv. 
  
§ 6  Älg- och kronobsar. 
  Totalt har det jagats 4550 timmar inom skötselområdet under obs-perioden, 
  föregående år var den siffran 5957 timmar. Denna minskning beror till viss del 
  av att vi som skötselområde tappat areal och jaktlag med många jägare. Under 
  jaktsäsongen har skötselområdet varit 17655 hektar jämfört med föregående år 
  19509 hektar. 
  Nedan finns siffrorna sammanställda för älg respektive kronvilt. Föregående års 

  resultat inom parentes. 

 a)  Älg: Det krävdes 31,16 (32,0) timmar för att se en älg. Tjurandelen i obsarna 
  var 29 % (29 %) och andelen ensamma hondjur var 46 % (41 %).  
  Reproduktionstalet är 0,63 (0,67). Totalt har 146 (186) observationer gjorts. 
  Styrelsen har noterat att vi har en för låg och möjligtvis vikande tjurandel. 
 b) Kron: Det krävdes 189,6 (86) timmar för att se ett kronvilt. Totalt har 24 (69) 
  observationer gjorts. 
  Styrelsen befarar att den kronviltobs som kommit in och är presenterad ovan 
  är bristfällig, då det också varit möjligt att rapportera kronvilt via sms. 
  Styrelsens representanter som har tillgång till statistiken och rapporterna 
  försöker reda ut hur det ligger till. 
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§ 7  In- och utträden. 
 a) Inträde: Ett antal jaktlag har ansökt om att utöka jaktarealen. Totalt rör det sig 
  om cirka 150 hektar. Inga nya jaktlag har sökt inträde. 
 b) Utträde: Ett jaktlag omfattande cirka 750 hektar har sökt utträde ur 
  skötselområdet. Jaktlaget tillhör c-området. 
 
  Skötselområdet har minskat i areal under de senaste åren. Styrelsen får likartade 
  signaler från samtliga jaktlag som lämnar, att de inte är nöjda med tilldelnings- 
  och avskjutningsreglerna. Styrelsen kommer därför att engagera bland annat 
  tilldelningsgruppen för att försöka komma på ett mer tilltalande avskjutnings-
  system för samtliga jaktlag, oavsett storlek. Det ska dock tilläggas att 
  övervägande delen av jaktlagen är positiva till dagens system. 
  
§ 8  Ny skötselplan för älg och kronvilt. 
  Inget nytt att tillägga då vi inväntar resultatet av vinters spillningsinventering. 
 
§ 9  Rapporter och skrivelser. 
  Länsstyrelsen har nu fastställt vilka personer som ska företräda markägare och 
  jägare inom älgförvaltningsområdet under den kommande treårsperioden. 
 
§ 10  Ekonomi. 
  Enligt kassaförvaltaren är ekonomin god. Slutrapport för det gångna året 
  återkommer denne med. 
   
§ 11  Anordna föreläsning / utbildning 
  Ordförande har på förslag att inbjuda skötselområdets medlemmar till en 
  föreläsning eller liknande i ämnet viltvård och skogsbruk. Lars gav ett namn på 
  en person han bedömer kan vara intressant. Styrelsen gav Lars i uppdrag att 
  undersöka närmare om dennes intresse och möjligheter att förmedla dessa 
  kunskaper. Planen är att genomföra denna föreläsning under april eller maj. 
 
§ 12  Övriga frågor. 
 a) Hasselstad bygdegård är bokad för årsmötet den 20/3. 
 b) Kommande styrelsemöten tidigareläggs till kl. 18.30. 
     
§ 13  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 

 ______________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Mathias Jäghagen 

  
 

 Ordförande 
 

 ____________________ 
 Lars Engdahl 


